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MÄLARHÖJDEN IK FOTBOLL – 4V – vår inriktning 

 
Vision 
Vår vision är att Mälarhöjden IK Fotboll skall vara en attraktiv och välskött förening 
med många aktiva och engagerade medlemmar. Vi önskar även förstärka samverkan 
och utbytet mellan olika lag och verksamheter inom Mälarhöjdens IK Fotboll.  

 
Verksamhetsidé 
Vår verksamhetsidé är att erbjuda barn, ungdomar och vuxna en möjlighet att vara 
aktiva i Mälarhöjden IK Fotboll. Vi skall ha en stor barn- och ungdomsverksamhet 
och seniorlag på både dam- och herrsidan. Mälarhöjdens IK Fotboll vill erbjuda alla 
medlemmar en meningsfull fritid och gemenskap. Detta gäller oavsett om man 
spelar fotboll för att det är kul, om man vill satsa på en fotbollskarriär eller om man 
är aktiv i föreningen som tränare eller ledare. 
Genomförande av såväl vision som verksamhetsidé bygger på stort engagemang och 
ideellt arbete från våra medlemmar. 

 
Värdegrund 
Mälarhöjden IK Fotbolls värdegrund vilar på att alla kan spela fotboll och ha kul 



tillsammans. Så många som möjligt – genom hela livet. 
 

Fundamenten i värdegrunden är följande; 
 

• Kamratskap 
Vi tror på allas lika värde, kamratskap och respekt. I Mälarhöjden IK Fotboll vill vi att 
alla aktiva, ledare och tränare skall få möjlighet att vara delaktiga i gemenskapen i 
ett lag och att känna lagkänsla. 

 
• Glädje 

Vi vill att det skall vara roligt att spela fotboll - på träning, matcher, träningsläger 
och cuper. 

 
• Rent spel 

Vi verkar för ett sportsmannamässigt uppträdande både på och utanför 
fotbollsplanen. 

 
• Utveckling 

Vi vill att våra tränare skall vara välutbildade och erbjuder fortlöpande utbildning. 
Det bidrar till våra barn och ungdomars utveckling. Vi stöttar också de spelare och 
tränare som har höga ambitioner med sin fotboll. 

 
• Samverkan 

Vi vill ha en god samverkan med våra grannar i Mälarhöjden och kringliggande 
stadsdelar. Vi välkomnar medlemmar som kommer från närområden. Vi vill också 
samverka med andra organisationer, t ex fritids- och ungdomsgårdar, politiker, 
andra klubbar, föreningar, näringsliv m fl. 

 
• Kommunikation 

Vi vill verka för en öppen och transparent beslutsprocess inom Mälarhöjden IK 
Fotboll. Vi vill ha en öppen dialog både inom och utom föreningen där alla känner 
till Mälarhöjden IK Fotbolls vision, verksamhetsidé och värdegrund och att vi 
tillsammans formar vår framtid. 

 
Verksamhetsområden: 

• Minikul 
• Barn 
• Ungdom 
• Fotbollsskolorna och camper 
• Parasport: MIK All Stars och MIK Sound   
• Senior, Dam och Herr (tillsammans med Hägersten SK i MHFF) 
• Future stars cup, futsal och ute 
• Parkourparken på Axeslberg 
  



Mycket av vår verksamhet under året har påverkats av den pågående pandemin. Vi har trots allt 
kunnat genomföra våra verksamheter på ett anpassat sätt. 
 
Ekonomi. 

 

• Rörelseresultatet för 2020 blev ett överskott på 29 991. Omsättningen var 3 905 775 sek. 

 
• Vi har fortsatt att arbeta med bokföringsbyrån Resolut ekonomi och all 

bokföring finns i systemet Fortnox.  
  

• Under året har vi fått bidrag från Stiftelser och Fonder. Dessa bidrag är sökta 
för och dedicerade till våra lag MIK Sound, MIK Sound Junior och MIK All Stars. 
De har varit föremål för revisionen och räknas in i den totala omsättningen 
men kostnader tas bara som rör de specifika lagen/projekten och överskottet 
kan inte användas generellt. 

 
• Mälarhöjdens IK Fotboll har fått stöd från Arvsfonden för att etablera 5-a-

side (blindfotboll) runt om i Sverige. Stödet är på 3,3 miljoner kronor och 
projektet 5-A-SIDE LIVE beräknas vara klart juni 2023. 

 
• För all verksamhet har vi fått aktivitetsbidrag från Riksidrottsförbundet (sk 

LOK) och från Kommunen. 
 
• Under året har man kunnat söka bidrag från MIK Ungdomsfond. 

 
• Jaffar Mohammed Ritha har varit anställt som föreningskonsulent under året på 

heltid. 
 

• Michael Steinbock har under året arbetat heltid för MIK som klubbinstruktör 
och lagtränare. 

 
• Klas Fältström har under året arbetat ca 20 procent med utveckling av klubben, 

förutom uppgiften som ordförande. De 20 % är arvoderat och faktureras 
motsvarande en föreningskonsulents lön.  Klas har också varit kontaktperson för 
Jaffar. 

 
Prioriteringar 
 
Det som styrelsen önskar prioriterade under 2021 är enligt Verksamhetsplanen, taget på årsmötet 
2020; 

1. Fortsätta arbeta med MIK verksamhetsutveckling för att höja kvalitén och förbättra 
processerna i allt vi gör. Baserat på det ledarna svarat i enkäten.  

2. Arbeta med version 2 av Röd-vita tråden, där bl. a. anpassning till flickfotbollen ingår 
samt en klarare mall för nivå/ambition. 

3. Arbeta med strategiarbetet; ”Hur blir vi 2000 medlemmar”? 



1. Verksamhetsutveckling 
 

Förutom att förbättra den dagliga verksamheten är detta områden som primärt vill förbättra i 
verksamheten. 

 
1. Ekonomistyrning och rapporter, under året har en ekonomigrupp bildats i styrelsen för att 

förbättra processer och rapporter. 
2. Styrelsearbetet, har omarbetats och alla har en uppgift i styrelsen. Se dokument Ny org på 

Laget.se/Årsmöte 2021. 
3. Kommunikation, vi har fortsatt utveckla Laget.se och lägger upp våra klubb dokument där. Vi 

har skapat ett MIK Instagram konto och en del lag har också konton. 
4. Spelarutbildningsplanen, vi har tagit fram guider för 5, 7 och 9 spelet.  Vi har sjösatt en policy 

för rotation mellan kullarna.   Vi har haft MIK Teknik o spel för 8-9 åringarna. 
5. Diplomerad klubb, under december genomförde vi enkät för föräldrar/barn. 
6. Rekrytering; Aktiviteter med skolorna i Hägersten har fortsatt under året. 
7. Föräldrarådet: har inte haft något möte under året. 
8. MHFF, det är fortfarande ett problem att vi börjar tappa spelare redan vid 12-13 års ålder. Vi 

försökte under hösten på flera sätt att hitta en annan klubb att samarbeta med för P06 (HSK 
har inget kull 06). Gällande P07 tappade vi de spelare som låg längst fram i sin utveckling, 
under hösten. 

9. Vägen i MIK/Rödvitatråden: under året har vi arbetat vidare för att förtydliga Vägen i MIK. 
10. Barnkonventionen, utdrag från Belastningsregistret, alla lagledare och tränare har nu lämna 

intyget som kommer att gälla i två år. 
11. Sponsorarbetet, vi har fått en nystart för sponsorgruppen och det arbetet fortsätter under 

2021. 
12. Våra cuper, Future star, vi var tvungna att ställa in både Spring och Autumn pga av Corona 

restriktionerna. Under hösten startades en diskussion om outsourcing av FSC.  
 
2. Rödvita tråden version 2. 
En del av arbetet har genomförts under 2020 i form av förtydliganden i Vägen i MIK. Det krävs 
fortfarande en del arbete för att nå fram till en version 2. 
 
3. Fler medlemmar 
Hitta vår modell som gör att många vill vara med i föreningslivet och organiserad fotboll. Utvecklas 
samarbetet med Hägersten SK och arbetet i MHFF. Det arbetet har fortsatt under 2020 och dock 
förskjutits en del pga. Corona. 

 
Projekt Axelsberg 
 

1. Tunnelarbetet startade under 2020 och genom flera föräldrars hjälp ”räddade” vi halva 
planen.  

2. Parkouren har blivit reparerad under hösten.  
3. Då arbetet med tunneln kommer att hålla på i sex år, arbetar vi istället för en 

klubbstuga (tillsammans med Hägersten SK) på Hägerstensåsens bollplan. 
   
 

MIK Ungdom 
 



• MIK Parasport; MIK Sound, MIK Sound Junior och MIK All Stars, har 
utvecklats och fått nya medlemmar under året.  Vi har startat MIK All 
stars junior och MIK VI (Visually Impaired).  

• I april fick MIK Jerringfondens Parasport pris. 
https://jerringfonden.se/tidigare-pristagare/ 

• MIK All stars har genomfört sitt årliga läger i september. 
• Ökat antal grupper, under året vi startat grupp 2016.   
• MIK Fotbollskola. Vi genomförde tre skolor under sommaren och två camper 

i MHFF’s regi, påsk och höst.  
• Med fotbollskolarna och de olika lagen är ca 40-50 ungdomar engagerade 

som tränare eller instruktörer på olika sätt. 

Övrigt. 
• Vi har bytt kläd- och materialleverantör från 2020, till Adidas. 

• Damerna i MIK behöll sin plasts division 2. 

• Herrarna i MHFF behöll sin plats division 4.  

• MIK Parasport blev under 2020 utvalda att vara värd för IBSA (International Blind 
Sports Association) Euro Challenge cup, en för-turnering inför IBSA EM i 5-a-side 
(blindfotboll). Det är sex nationer som ska spela på Hägerstensåsens under en 
vecka i juni 2021, om det går för restriktionerna. 

 
Slutligen 
Vill styrelsen tacka alla som har varit involverade i Mälarhöjdens IK Fotboll för ett 
annorlunda 2020. Vi vill speciellt tack de som varit en stor del och lagt ner mycket tid på 
att föra upp MIK till en ny, bättre nivå. De föräldratränare som är med på planen är av 
största betydelse för att få bra träningar. Vi vill också välkomna de nya barnen och deras 
föräldrar till MIK. 

 
Gällande stöd till vår parasportverksamhet, både under föregående år och tidigare år, vill vi tacka: 
Arvsfonden, Bångs stiftelse, Gålöstiftelsen, Idrottsbonus, Idrottslyftet, Jerringfonden, Konung 
Gustaf V:s 90-årsfond, Kronprinsessan Victorias fond, Kulturrådet SLL, Kungliga Patriotiska 
Sällskapet, Margaretas Minnesfond, Mälarhöjdsföreningen (MHV), Prins Gustaf Adolfs och 
Prinsessan Sibyllas minnesfond, Radiohjälpen, Riksidrottsförbundet, Stiftelsen KMA, 
Stockholmsidrotten, SvFF Alla är olika - olika är bra samt Åke Wibergs stiftelse. 

Styrelsen gm 
 

Klas Fältström 
Ordförande 

https://jerringfonden.se/tidigare-pristagare/
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